
 SEQ CHAPTER \h \r 1SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA,  2010-11-18.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED  WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.

FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA,  2010-11-18.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD’HUI  AUPRÈS  DU  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTS.

SOURCE :  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES : comments-commentaires@scc-csc.gc.ca
Note for subscribers: 

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca:

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on the Case Number on the Search Results screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on 

http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2010/10-11-15.2a/10-11-15.2a.html
Note pour les abonnés : 

Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquez sur 

http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2010/10-11-15.2a/10-11-15.2a.html
****

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS
Southcott Estates Inc. v. Toronto Catholic District School Board (Ont.) (Civil) (By Leave) (33778)
(The application for leave to appeal and the conditional application for leave to cross-appeal are granted with costs in the cause. / 

La demande d’autorisation d’appel et la demande conditionnelle d’appel incident sont accordées avec dépens suivant l’issue de la cause.)

Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****

Johan Sarrazin c. Procureure générale du Québec et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (33793)
(La demande d’autorisation d’appel est accordée avec dépens suivant l’issue de la cause. / 

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.)
Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****

Nor-Man Regional Health Authority Inc. v. Manitoba Association of Healthcare Professionals (Man.) (Civil) (By Leave) (33795)
(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. / 

La demande d’autorisation d’appel est accordée avec dépens suivant l’issue de la cause.)

Coram: LeBel / Deschamps / Charron
****

 SEQ CHAPTER \h \r 1GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉES SANS DÉPENS

Randy Leigh Roy v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) (33699)
Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****
Ewaryst Prokofiew v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (33754)
Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS
McKinley Farms Ltd. v. Tribute Resources Inc. (Ont.) (Civil) (By Leave) (33814)
Coram: Binnie / Fish / Rothstein

****

Viktor Mubili v. Agnes Zinyama-Mubili (Ont.) (Civil) (By Leave) (33815)
Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****
DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Walter Raymond Anderson v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (33397)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accordée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Rothstein

****

Dan Ambrosi et al. v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Civil) (By Leave) (33807)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accordée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Binnie / Fish / Rothstein

****

Gary William McHale v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (33796)

Coram: Binnie / Fish / Rothstein

****

Stephen M. Byer v. Location Lutex Inc. (Que.) (Civil) (By Leave) (33792)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The motion to add supplementary arguments and the application for leave to appeal are dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accordée.  La requête en vue d’ajouter des arguments supplémentaires et la demande d’autorisation d’appel sont rejetées sans dépens.)
Coram: Binnie / Fish / Rothstein

****

Stéphane Duguay c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (33671)

(La requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens. / 

The motion to adduce new evidence is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)

Coram: LeBel / Deschamps / Charron

****
ORAL HEARING / AUDIENCE
Jonathan David Bacon v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) (33737)

(The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to file an affidavit in support of the motion for an extension of time are granted. The request for an oral hearing of the application for leave to appeal is granted. The hearing date will be fixed by the Registrar. / 

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et de dépôt d’un affidavit afin de soutenir la requête en prorogation du délai sont accordées. La demande pour la tenue d’une audience de la demande d’autorisation d’appel est accordée. La date de l’audience sera fixée par le registraire.)
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

